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Szanowny Pan 

Arkadiusz Wyszyński 

Radny Gminy Ożarowice 

 

 

 

W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 13 listopada 2024 r. w sprawie przywrócenia                 

w godzinach nocnych oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Ożarowice uprzejmie wyjaśniam, że w tej 

sprawie udzielono obszernych wyjaśnień, zawartych w piśnie nr ZPIZ.7021.5.2024 z dnia 6 września 

2024 r. tj. odpowiedzi na petycję z dnia 8 sierpnia 2024 r.  

Stanowisko wyrażone w ww. piśmie podyktowane jest należytą troską o zapewnienie płynności 

finansowej budżetu gminy i racjonalności wydatkowania środków publicznych na różne cele, objęte 

zadaniami własnymi gminy. W ramach tej troski mieści się również koncepcja minimalizowania zużycia 

energii elektrycznej dla obsługi oświetlenia ulicznego, w czasookresie najmniej szkodliwym dla 

zapewnienia optymalnego korzystania z infrastruktury oświetleniowej.  

 

 

        Z poważaniem 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


